
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 5
Vil ministeren redegøre for sin generelle holdning til de problemer, der fremhæves i 
artiklen ”Huslejechok rammer lejer på Frederiksberg og tvinger hende ud:» Vi er jaget 
vildt«” på berlingske.dk den 9. september 2024, herunder hvordan ministeren har tænkt 
sig at adressere de udfordringer, som lejere står overfor i forhold til stigende huslejer ved 
større renoveringsarbejder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Serdal Benli (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Serdal.benli@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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